
Protokół  Nr  XVI/16 

z  obrad XVI sesji Rady Miasta Rypin w dniu 18 lutego 2016 roku  w Urzędzie Miasta Rypin  pod 

przewodnictwem p. Jarosława Sochackiego – Przewodniczącego Rady. 

 

    Na stan 15 radnych obecnych było   15. 

    Lista obecności stanowi zał. nr 1 do protokołu.  

    Sesja trwała od godz. 15.00 do godz. 15.00 do godz. 17.00 

 

Porządek  obrad: 

1. Sprawy organizacyjne  : 

     a/ otwarcie obrad XVI  sesji Rady  Miasta Rypin, 

     b/  przyjęcie porządku obrad  XVI  sesji. 

     c/ przyjęcie  protokołu  XIV i XV sesji.  

     d/ informacje i komunikaty 

2.   Sprawozdanie Burmistrza  Miasta Rypin z działalności w okresie od  XV  sesji, w  

      tym z realizacji uchwał . 

3.  Sprawozdanie przewodniczących  Komisji  Rady z prac Komisji. 

4.  Wystąpienie  przedstawiciela Komendy Powiatowej Policji  w Rypinie  i przedstawienie  

     założeń  Krajowej Mapy  Zagrożeń Bezpieczeństwa. 

5.  Informacja  o zgłoszonych żądaniach  odszkodowania  lub wykupienia  nieruchomości  w  

     związku z uchwaleniem planu miejscowego lub jego zmianą oraz o wydanych  decyzjach      

     o ustaleniu  jednorazowej  z tytułu  wzrostu  wartości  nieruchomości  w związku z  

     uchwaleniem planu miejscowego  tzw. opłaty planistycznej . Informacja z roku 2015. 

 

 



6. Podjęcie uchwał : 

    a/  w sprawie określenia kryteriów  branych  pod uwagę w postępowaniu                  

         rekrutacyjnym  dla  kandydatów   zamieszkałych  poza  obwodem publicznej szkoły        

        podstawowej ( projekt uchwały Nr  XVI/ 136 /16 ), 

    b/ w sprawie określenia kryteriów  branych  pod uwagę w postępowaniu                  

        rekrutacyjnym  dla  kandydatów   zamieszkałych  poza  obwodem publicznego       

       gimnazjum( projekt uchwały Nr XVI/ 137 /16), 

    c/ w sprawie  regulaminu otwartego konkursu ofert oraz kryteriów  wyboru ofert na  

       realizację zadania  publicznego  z zakresu wychowania  przedszkolnego  przez osobę  

       prowadzącą niepubliczne  przedszkole lub niepubliczną  inną formę   wychowania     

       przedszkolnego. ( projekt uchwały Nr  XVI/  138/16), 

     d/ w sprawie  zasad trybu  przyznawania  i pozbawiania  oraz rodzajów  i wysokości   

         stypendium sportowego.( projekt uchwały Nr  XVI/139/16), 

     e/ w sprawie przyjęcia Programu  Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów   

         Alkoholowych oraz Programu  Przeciwdziałania  Narkomanii dla  miasta  Rypin  na rok      

         2016r. ( projekt uchwały Nr  XVI/ 140/16), 

     f/  w sprawie zmiany uchwały  ( projekt uchwały Nr XVI/ 141 /16 ), 

     g/  w sprawie  zmiany  uchwały  Nr  XVI/102/11 Rady Miasta Rypina z  dnia  24 listopada  

        2011 roku  w sprawie  zasad wynajmowania  lokali wchodzących w skład    

        mieszkaniowego  zasobu Gminy Miasta Rypina ( projekt uchwały  Nr XVI/142 /16 ), 

     h/ zmieniająca uchwałę  w sprawie uchwalenia  budżetu miasta Rypin na 2016 rok   

        (projekt  uchwały Nr  XVI/ 143/16 ), 

     i/ zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia  wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy  

       Miasta Rypin na lata 2016-2025 ( projekt uchwały Nr  XVI/144/16), 

     j/ w sprawie zatwierdzenia planów pracy Komisji Rady Miasta Rypin( projekt uchwały Nr   



       XVI/145/16) 

7.  Interpelacje , wnioski i zapytania radnych. 

 8.  Odpowiedzi na interpelacje , wnioski i zapytania. 

 9.  Zamknięcie  obrad  XVI sesji  Rady Miasta Rypin. 

 

Ad.1a 

Przewodniczący  Rady Miasta p. Jarosław  Sochacki otworzył  obrady   XVI sesji. Stwierdził, że na 

sali jest  14 radnych, sesja jest prawomocna do podejmowania  uchwał.  

Powitał radnych, Burmistrza miasta, Starostę Rypińskiego, Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu, 

p. Czarneckiego, po raz pierwszy uczestniczącego wiceprzewodniczącego Związku Regionu 

Toruńsko – Włocławskiego NSZZ Solidarność oraz wiceprzewodniczącego Rady Włocławka p. 

Janusza Dębczyńskiego, Naczelnika Urzędu Skarbowego w Rypinie, dyrektorów, kierowników oraz 

prezesów spółek miejskich, a w szczególności nowo powołanego prezesa MPEC, p. Wojciecha 

Wiśniewskiego. Witał również urzędników oraz wszystkich oglądających bezpośredni przekaz przez 

tel. Kablową.  

 

Ad.1b 

Przewodniczący Rady Miasta informował, że  porządek obrad wraz  z materiałami otrzymali radni 

w ustawowym terminie. 

Nie zgłoszono wniosków do porządku obrad. 

Rada Miasta Rypin  14 głosami „za „ jednogłośnie  przyjęła porządek obrad . 

 

Ad. 1c 

Radni nie wnieśli uwag  do protokołu XIV i XV sesji.  

Rada  Miasta  Rypin 14 głosami „za „ jednogłośnie  „ przyjęła protokoły  XIV i XV sesji.  

 

 



Ad.2 

Burmistrz  Miasta  Rypin  przedstawił  informację ze swej działalności w okresie od ostatniej sesji. 

Informował o tym, że: 

- 29 grudnia gościł Europoseł p. Złotowski. Tematem rozmów była budowa Komendy Policji w 

naszym mieście i lobbowanie  na rzecz  tego przedsięwzięcia, 

- 29 grudnia odbyło się spotkanie świąteczno – noworoczne organizowane wspólnie z Powiatem i 

Izbą Przemysłowo – Handlową oddział w Rypinie, 

- 06 stycznia odbył się Orszak Trzech Króli, miasto jest współorganizatorem obchodów tego święta, 

podziękował wszystkim, którzy zaangażowali się w przygotowania, 

- 14 stycznia wspólnie z Przewodniczącym Rady uczestniczył w spotkaniu z Zarządem Dróg 

Wojewódzkich, gdzie ustalono plany na 2016 rok a także termin spotkania, do którego doszło w 

terminie późniejszym. W tym samym dniu uczestniczył również w Konwencie Burmistrzów, gdzie 

brał udział nowo powołany Wojewoda p. Bogdanowicz,  

- 14 stycznia odbyło się pożegnanie Komendanta Policji w Rypinie, p. Woytychy,  

- 18 stycznia prezes Chóru Belcanto, radna p. Górecka wystąpiła wraz z chórem w kościele św. 

Trójcy z pastorałkami. Była to też promocja płyty,  

- 19 stycznia uczestniczył w Balu Radości w Nadrożu. Jest to bal dla osób niepełnosprawnych, który 

jest wspierany również przez miasto, 

- 25 stycznia odbyło się uroczyste zakończenie studiów podyplomowych, dziękował p. Świtalskiej i 

p. Kalinowskiej za włączenie się w to przedsięwzięcie,  

- 27 stycznia wraz z prezesem Szalkowskim uczestniczył wraz z radnymi w oddaniu budynku 24 

rodzinnego wybudowanego w formie docelowej własności,  

- 29 stycznia odbył się finał akcji Dulux. Podziękował firmie Fachowiec. Pomalowane zostały ściany 

na korytarzu w SP nr 3,  

- 30 stycznia odbył się Bal Burmistrza. Środki zarówno z Balu Burmistrza jak i z Balu Starosty zostały 

przekazane na zakup pionizatora dla chłopca z naszego miasta,  

- w dniach 04 – 08 lutego gościła w naszym mieście delegacja z Włoch, nawiązano interesującą 

współpracę. Jest zaproszenie  dla około 20 osób  na wyjazd w dniach na 07 – 11 lipca z rewizyta na 



projekt współfinansowany przez Unię Europejską dotyczący eligracji i emigracji. Dziękował 

wszystkim za ogromne zaangażowanie w przygotowanie tej wizyty,  

- w dniach 10 – 11 lutego uczestniczył w posiedzeniu sesji plenarnej w Brukseli. Miał przyjemność 

dać komentarz odnośnie spraw dot. edukacji, a przede wszystkim spraw bezrobocia wśród 

młodzieży. Było to oficjalne wystąpienie przygotowane przez opcję polityczną,  

- informował, że w Rypinie pojawiła się nowa zamiatarka zakupiona prezes PK KOMES co pozwoli 

posprzątać miasto na wiosnę. W tym miejscu prezes KOMES p. Marynowski dziękował radnym za 

przekazanie środków na dofinansowanie zakupu tej zamiatarki. Zamiatarka zbiera śmieci w bardzo 

szybkim czasie. Zawarte zostało też porozumienie dot. zamiatania ulic wojewódzkich z Zarządem 

Dróg Wojewódzkich. Również Zarząd Dróg Powiatowych powierzył uprzątnięcie swoich dróg po 

zimie, 

- 26 lutego przybędzie z wizytą roboczą Wojewoda Kujawsko – Pomorski, p. Mikołaj Bogdanowicz.  

Wizyta Wojewody będzie połączona z otwarciem zakładu cukierniczego Pati w strefie przemysłowo 

– ekonomicznej. Będzie to pierwszy zakład w naszej rypińskiej strefie. Pan Burmistrz ma nadzieję, 

że dojdzie również do spotkania z samorządowcami. 

-  w Spółce MPEC nastąpiła zmiana Prezesa Zarządu. Pana Krzysztofa Bączyka na stanowisku 

zastąpił Pan Wojciech Wiśniewski, który do tej pory był Przewodniczącym Rady Nadzorczej w 

Spółce RTBS. 

- od ostatniej sesji Rady Miasta nastąpiły zmiany w składach Rad Nadzorczych Spółek miejskich: 

RTBS : w miejsce Pana Wojciecha Wiśniewskiego, który został Prezesem Zarządu Spółki MPEC, 

Przewodniczącym Rady Nadzorczej został Pan Stefan Borowski, dotychczasowy Przewodniczący 

Rady Nadzorczej w Spółce MPEC. 

MPEC : do składu Rady Nadzorczej w miejsce Pana Stefana Borowskiego powołana została Pani 

Astryda Adamczak.  

-wysyłane są zawiadomienia o wysokości opłat z tytułu użytkowania wieczystego. 

 

Na koniec  Burmistrz przekazał informacje dot. zamówień publicznych informując, że : 

1.W dniu 18 stycznia 2016 roku została zawarta umowa na realizację zadania pn. Budowa 

oświetlenia ul. Ogrodowa. Wartość brutto umowy wynosi 62 424,96 zł. Wykonawca Zakład Usług 

Elektrotechnicznych Jacek Rzepka ELECTROJAC z Ząbrowa na realizację zadania ma czas do 18 



marca 2016 roku. Z początkiem lutego rozpoczęły się prace budowlane przy rozbudowie 

oświetlenia ulicznego. Prace obejmują wykonanie linii kablowej o długości 339 m i montaż 8 lamp 

ledowych typu osiedlowego na słupach aluminiowych wysokości 5 m oświetlających uliczkę 

pomiędzy domami jednorodzinnymi. Dodatkowo zamontowane zostanie 5 lamp ledowych 

ulicznych na słupach aluminiowych wysokości 8  przy drodze żużlowej łączącej ul. Ogrodową z ul. 

Mławską na odcinku istniejącej zabudowy jednorodzinnej. Niestety ze względu na sprawy 

własnościowe gruntu niemożliwe było „pociągnięcie oświetlenia” do samej ulicy Mławskiej. Od 

wielu lat prowadzimy korespondencję z PKP w sprawach dotyczących możliwości budowy na tym 

odcinku nie tylko oświetlenia ale i utwardzenia drogi publicznej. Niestety zmiana negatywnego do 

dnia dzisiejszego stanowiska PKP powiązana jest z planowanymi zmianami prawnymi dotyczącymi 

zagospodarowania oraz zbywania terenów kolejowych.      

2.W dniach 15 grudnia 2015 roku, 28 grudnia 2015 roku, 26 stycznia 2016 roku i 29 stycznia 2016 

roku odbyły się negocjacje z Energa Oświetlenie na realizację zadania pn. Usługa konserwacji 

oświetlenia ulicznego na terenie Gminy Miasta Rypin. Po zakończeniu negocjacji została zawarta 

umowa na realizację zadania. Wartość brutto umowy na 2016 rok wynosi 215 000,00 zł.  

3.W przeprowadzonym postępowaniu na realizację zadania pn. Opracowanie dokumentacji 

projektowo – kosztorysowej dla zadania pn. Modernizacja „KATOLIKA” w oznaczonym terminie 

wpłynęło 5 ofert, które obecnie są w trakcie weryfikacji. Wartość brutto najkorzystniejszej oferty 

wynosi 99 630,00 zł.  

4.W przeprowadzonym postępowaniu na realizację zadania pn. Przebudowa nawierzchni i 

poszerzenie utwardzenia terenu przy budynku Ogrodowa 39A i Budowa chodnika  

i wjazdów na posesje w ul. Ogrodowej (odcinek Młyńska – Konopnickiej) w oznaczonym terminie 

wpłynęło 10 ofert, które obecnie są w trakcie weryfikacji. Wartość brutto najkorzystniejszej oferty 

wynosi 105 000,00 zł. Kwota przeznaczona w budżecie na to zadanie wynosi brutto 130 000,00 zł, 

natomiast kosztorys inwestorski 160 000,00 zł.  

5.W dniu 2 lutego 2016 roku zostało wszczęte postępowanie na realizację zadania pn. Przebudowa 

nawierzchni ul. Orzeszkowej wraz z utwardzeniem alejek parkowych w Parku Miejskim. Termin 

składania ofert upływa 19 lutego 2016 roku. 

6.Na bieżąco są przeprowadzone postępowania i zawierane umowy z Wykonawcami na roboty, 

usługi i dostawy zapewniające prawidłowe funkcjonowanie Urzędu, które dotyczą następujących 

obszarów m. in.:  

– Świadczenie usług pocztowych, 



– Opracowywanie projektów decyzji o warunkach zabudowy z analizami lub bez analiz oraz  

              decyzji o ustaleniu lokalizacji inwestycji celu publicznego, 

– Odbiór i zagospodarowanie odpadów komunalnych z terenu Cmentarza Komunalnego  

              położonego w Starorypinie Prywatnym, 

– Przygotowanie, realizacja, wykonanie i emisja programów informacyjno – promocyjnych   

              Gminy Miasta Rypina w telewizji kablowej dostępnej na terenie miasta Rypina, 

– Świadczenie stałej pomocy prawnej, 

– Dostawa materiałów biurowych, 

– Dostawa materiałów eksploatacyjnych, tuszy i tonerów, 

– Usługi koparko – spycharki, równiarki, usługi transportowe, 

– Remonty cząstkowe nawierzchni bitumicznych ulic, 

– Dostawa materiałów do znakowania ulic, dostawa kostki, obrzeży, krawężników,  

– Dostawa materiałów promocyjnych. 

7. W dniu 17 lutego 2016 roku w trybie Zapytania ofertowego zostało wszczęte postępowanie 

na realizację zadania pn. Opracowanie dokumentacji projektowo – kosztorysowej  adaptacji części 

pomieszczeń Szkoły Podstawowej  Nr 1 na potrzeby świadczenia usług wychowania 

przedszkolnego. Termin składania ofert upływa 29 lutego 2016 roku. 

8. W dniu 12 luty 2016 roku odbyło się spotkanie z dyrektorem Zarządu Dróg Wojewódzkich 

w Bydgoszczy p. Mirosławem  Kielnikiem oraz jego zastępcą p. Sebastianem Borowiakiem  

dotyczące głównie przebudowy odcinka ulicy Mławskiej na odcinku od Galerii Handlowej do granic 

miasta. Zwróciliśmy uwagę na katastrofalny stan nawierzchni tej ulicy, wadliwie rozwiązane i 

notorycznie rozjeżdżane „wysepki” separujące ruch, które zamiast poprawiać bezpieczeństwo 

ruchu drogowego powodują dodatkowe zagrożenia i niszczenie infrastruktury odprowadzającej 

wody deszczowe. Uzyskaliśmy zapewnienie ponownej analizy zastosowanych rozwiązań z ich 

ewentualną przebudową w planowanej modernizacji nawierzchni ul. Mławskiej. Przedstawiliśmy 

również nasze koncepcje przebudowy newralgicznych skrzyżowań Mławska – Młyńska – Dłutka 

oraz połączonych funkcjonalnie skrzyżowań Mławska – Lissowskiego i Mławska – Dworcowa. Obaj 

nasi goście pozytywnie odnieśli się do możliwości przebudowy ww. niewydolnych skrzyżowań i 

zastąpienie ich skrzyżowaniami z ruchem okrężnym, które zdecydowanie poprawiłyby 



bezpieczeństwo i płynność ruchu. Ustalono wspólnie, że do podjęcia konkretnych decyzji 

dotyczących opracowania dokumentacji wykonawczej jak i wspólnej realizacji przebudowy 

niezbędne jest przedstawienie przez gminę audytu bezpieczeństwa ruchu drogowego z 

koncepcjami przebudowy skrzyżowań opracowanego przez fachową firmę projektową. Odbyliśmy 

również przegląd w terenie podczas którego dodatkowo omówiliśmy techniczne aspekty budowy 

odcinka chodnika w ulicy Mławskiej do wysokości ul. Sadowej oraz możliwości wspólnej 

tegorocznej realizacji oświetlenia ulicznego i chodnika w ciągu ulicy Piłsudskiego do wysokości  

ul. Spacerowej.  

 Burmistrz Miasta  przekazał radnym  na piśmie realizację uchwał . 

 

Ad. 3 

Przewodniczący Komisji informowali nt. prac komisji  w okresie międzysesyjnym . 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  Zbigniew D. Kędzierski  - Komisja  odbyła   

1 posiedzenie na którym  opiniowała m.in. projekty uchwał na dzisiejszą sesję. 

 Przewodnicząca Komisji   Rodziny Zdrowia  i Pomocy Społecznej  Alicja Federowicz – komisja  

odbyła 2 spotkania, 

Przewodnicząca  Komisji Oświaty i Wychowania Barbara Górecka  –  komisja odbyła  2 spotkania , 

w tym jedno z komisją Sportu , Rekreacji i Turystyki. Opracowano plan pracy Komisji , 

zaopiniowano projekty uchwał   i regulamin przyznawania stypendiów sportowych, 

przeanalizowano  porządek zajęć  pozalekcyjnych w czasie  ferii, zapoznano się  z funkcjonowaniem 

RKS „Lech „ . 

Przewodniczący Komisji  Bezpieczeństwa, Porządku Publicznego i Ochrony  Środowiska  Henryk 

Żywocki – komisja  odbyła 1 posiedzenie, na którym  opracowała plan pracy na 2016 roku oraz 

zajmowała się  sprawami różnymi. 

Przewodniczący Komisji Kultury , Promocji i Rozwoju   Paweł Sobierajski – komisja  odbyła 1 

posiedzenie, na którym opracowała i zatwierdziła  plan pracy , rozpatrywała też wnioski złożone 

przez MPBP, Muzeum i Klub Seniora Srebrny Włos. 

 

 



Ad.4 

Pełniący obowiązki Komendanta Policji Powiatowej w Rypinie p. Jarosław  Nowatkowski  

przedstawił  założenia  Krajowej Mapy Zagrożeń Bezpieczeństwa na terenie  Powiatu rypińskiego . 

Informował m. inn., że w 2015 roku w Komendzie  Policji w Rypnie wszczęto łącznie  487 

postepowań przygotowawczych , w roku 2014  wszczęto  565 postepowań, co stanowi  wskaźnik 

dynamiki – 86,19 %. 

Przedstawiał dane dot.  ilości  wszczętych  postepowań oraz wskaźnika  wykrywalności  z 

podziałem na jednostki województwa kujawsko-pomorskiego . Przedstawiał też  wskaźniki 

dotyczące  liczby  wszcząć   postępowań  w podstawowych  siedmiu kategoriach  przestępstw.  

Wzrost zanotowano  w kategorii przestępstwa   rozbójnicze  oraz uszkodzenia ciała.  Spadkowa 

tendencja  dotyczy  kradzieży , kradzieży z włamaniem  i kradzieży samochodu  oraz uszkodzenia  

mienia . 

Spadla liczba  ujawnionych  przestępstw  kryminalnych . Największy spadek  ilości przestępstw  

kryminalnych  odnotowano  na terenie miasta  i gminy  Rypin , w następnej kolejności  Wąpielsk, 

Skrwilno, Brzuze i Rogowo. W 2015 roku zmalała  liczba przestępstw gospodarczych  w stosunku do 

roku  2014.  Najwięcej  przestępstw  ujawniono  na  terenie miasta  i gminy.  

Zmalała  liczba  kradzieży  cudzej rzeczy  na  terenie powiatu rypińskiego  o 6.  Wzrosła natomiast  o 

3 ilość kradzieży  z włamaniem  i tu odnotowano wzrost   wykrywalności o 6,03 %. 

Na  terenie powiatu rypińskiego  wzrosła  ilość przestępstw  „ uszkodzenie rzeczy „ , Jednocześnie 

wzrosła  znacznie  wykrywalność  o 25,67 %.. 

Wzrosła również  ilość przestępstw   „ rozbójniczych „ .  Największe zagrożenie   występuje   na 

terenie Rypina , gdzie zamieszkuje największa  liczba ludności  i działa   najwięcej lokali  

gastronomiczno-  rozrywkowych , w rejonie  których  dochodzi  do tego typu  przestępstw. 

Jeżeli chodzi o przestępstwa  narkotykowe , największe  zagrożenie  tego typu  przestępczością  

wystąpiło  w Rypinie. W następnej kolejności   w gm. Rogowo, Skrwilno , Wąpielsk i Brzuze.  

Na koniec  p. Nowatkowski  informował, że   w 2015 roku  odnotowano  spadek ilości nietrzeźwych  

kierujących . 

Szczegółowa  informacja  stanowi zał. nr  2 do protokołu.  

 



Ad. 5 

Przewodniczący Rady Miasta p.  Jarosław Sochacki  informował, że radni otrzymali wcześniej 

informację  o zgłoszonych żądaniach  odszkodowania  lub wykupienia  nieruchomości  w  

 związku z uchwaleniem planu miejscowego lub jego zmianą oraz o wydanych  decyzjach      

 o ustaleniu  jednorazowej  z tytułu  wzrostu  wartości  nieruchomości  w związku z  

 uchwaleniem planu miejscowego  tzw. opłaty planistycznej . Informacja z roku 2015.  

 Nie było uwag do przedmiotowej informacji.  

 

Przewodniczący  Rady ogłosił  10 minutową przerwę w obradach sesji. 

 

Ad.6a 

Po przerwie Przewodniczący Rady  przedstawił  projekt  uchwały Nr XVI/136/16  w sprawie 

określenia kryteriów  branych  pod uwagę w postępowaniu     rekrutacyjnym  dla  kandydatów   

zamieszkałych  poza  obwodem publicznej szkoły   podstawowej . 

Jest pozytywna opinia  Komisji Oświaty i Wychowania oraz  radcy prawnego pod względem  

formalno-prawnym. 

Rada Miasta Rypin    13 głosami   „za „  przy 1  „  wstrzymującym „ podjęła  uchwałę  uchwały Nr 

XVI/136/16  w sprawie określenia kryteriów  branych  pod uwagę w postępowaniu     

rekrutacyjnym  dla  kandydatów   zamieszkałych  poza  obwodem publicznej szkoły   podstawowej ( 

w głosowaniu nie brał udziału 1 radny ). 

Uchwała  Nr  XVI/136/16  stanowi zał. nr 3 do protokołu .  

 

Ad.6b 

Przewodniczący Rady  przedstawił  projekt uchwały  Nr  XVI/137/16  w sprawie  określenia 

kryteriów  branych  pod uwagę w postępowaniu   rekrutacyjnym  dla  kandydatów   zamieszkałych  

poza  obwodem publicznego   gimnazjum. 

Jest pozytywna opinia  Komisji Oświaty i Wychowania oraz  radcy prawnego pod względem  

formalno-prawnym. 



Rada Miasta Rypin14  głosami  „za „ przy 1  „wstrzymującym „  podjęła uchwałę Nr  XVI/137/16  w 

sprawie  określenia kryteriów  branych  pod uwagę w postępowaniu   rekrutacyjnym  dla  

kandydatów   zamieszkałych  poza  obwodem publicznego   gimnazjum.  

Uchwała Nr  XVI/137/16 stanowi zał.  nr  4  do protokołu.  

 

Ad.6c 

Przewodniczący  Rady Miasta  przedstawił projekt uchwały Nr XVI/138/16 w sprawie   regulaminu 

otwartego konkursu ofert oraz kryteriów  wyboru ofert na   realizację zadania  publicznego  z 

zakresu wychowania  przedszkolnego  przez osobę  prowadzącą niepubliczne  przedszkole lub 

niepubliczną  inną formę   wychowania    przedszkolnego.  

Jest pozytywna opinia  Komisji Oświaty i Wychowania oraz  radcy prawnego pod względem  

formalno-prawnym. 

Przewodniczący Rady zgłosił poprawkę, aby w § 3 podpunkt   2 był zapis „  termin złożenia oferty „ i 

w uzasadnieniu do uchwały  zapis w ostatnim zdaniu  „ do dnia zakończenia  konsultacji nie 

wpłynął  żaden formularz  z opinią.” 

Przewodniczący  poddał projekt uchwały  ze zgłoszonymi  poprawkami pod głosowanie.  

Rada Miasta Rypin   15 głosami „za „  jednogłośnie   podjęła uchwałę Nr  XVI/138/16 w sprawie   

regulaminu otwartego konkursu ofert oraz kryteriów  wyboru ofert na   realizację zadania  

publicznego  z zakresu wychowania  przedszkolnego  przez osobę  prowadzącą niepubliczne  

przedszkole lub niepubliczną  inną formę   wychowania    przedszkolnego. 

Uchwała Nr  XVI/138/16 stanowi zał. nr  5  do protokołu. 

 

Ad.6d 

Przewodniczący Rady Miasta  przedstawił projekt  uchwały Nr  XVI/139/16 w sprawie  zasad trybu  

przyznawania  i pozbawiania  oraz rodzajów  i wysokości  stypendium sportowego. 

Jest pozytywna opinia Komisji Oświaty i Wychowania oraz  Komisji Sportu, Rekreacji i Turystyki  a 

także radcy prawnego pod względem  formalno-prawnym. 



Rada Miasta Rypin 14 głosami  „za „, przy  1 „wstrzymującym ‘ podjęła uchwałę Nr  XVI/139/16 w 

sprawie  zasad trybu  przyznawania  i pozbawiania  oraz rodzajów  i wysokości  stypendium 

sportowego. 

Przewodniczący Rady wyraził  zadowolenie z faktu, że  nasi sportowcy  będą  mogli otrzymywać 

stypendia sportowe.  

Uchwała  Nr  XVI/139/16  stanowi zał. nr  6 do protokołu. 

 

Ad.6e 

Przewodniczący Rady Miasta  przedstawił projekt uchwały  Nr XVI/140/16  w sprawie przyjęcia 

Programu  Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów  Alkoholowych oraz Programu  

Przeciwdziałania  Narkomanii dla  miasta  Rypin  na rok  2016r.  

Jest pozytywna opinia Komisji  Budżetu i Gospodarki Miejskiej oraz radcy prawnego pod względem 

formalno-prawnym. 

Rada Miasta Rypin 12  głosami  „za „, przy  3 „wstrzymujących” podjęła uchwałę Nr XVI/140/16  w 

sprawie przyjęcia Programu  Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów  Alkoholowych oraz 

Programu  Przeciwdziałania  Narkomanii dla  miasta  Rypin  na rok  2016r. 

Uchwała Nr  XVI/140/16  stanowi zał. nr  7  do protokołu. 

 

Ad.6f 

Przewodniczący Rady Miasta  przedstawił  projekt uchwały Nr  XVI/141/16  w sprawie zmiany 

uchwały. 

Jest pozytywna opinia  Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej oraz radcy prawnego pod względem 

formalno-prawnym. 

Rada Miasta Rypin  15   głosami  „za „  jednogłośnie podjęła uchwałę  Nr XVI/141/16  w sprawie 

zmiany uchwały. 

Uchwała Nr  XVI/141/16  stanowi zał.  nr  8  do protokołu. 

 

Ad.6g 



Przewodniczący  Rady Miasta   przedstawił  projekt uchwały  Nr XVI/142/16  w sprawie  zmiany  

uchwały  Nr  XVI/102/11 Rady Miasta Rypina z  dnia  24 listopada  2011 roku  w sprawie  zasad 

wynajmowania  lokali wchodzących w skład   mieszkaniowego  zasobu Gminy Miasta Rypina. 

Jest pozytywna opinia  Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej oraz radcy  prawnego pod względem  

formalno-prawnym. 

Rada Miasta Rypin  13  głosami  „za „ , przy 2  „wstrzymujących  podjęła uchwałę  Nr  XVI/142/16 w 

sprawie  zmiany  uchwały  Nr  XVI/102/11 Rady Miasta Rypina z  dnia  24 listopada  2011 roku  w 

sprawie  zasad wynajmowania  lokali wchodzących w skład   mieszkaniowego  zasobu Gminy 

Miasta Rypina.  

Uchwała Nr  XVI/142/16  stanowi zał. nr  9  do protokołu. 

 

Ad.6h 

Przewodniczący Rady Miasta  przedstawił projekt uchwały Nr  XVI/143/16  zmieniającej uchwałę  w 

sprawie uchwalenia  budżetu miasta Rypin na 2016 rok . 

Jest pozytywna  opinia Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej  . 

Radny p. Sobierajski  pytał, czy w uzasadnieniu do zmian budżetowych nie powinny być 

uwzględnione  środki  finansowe  na stypendia sportowe ? 

Pan Sochacki wyjaśniał, że będzie to  uwzględnione   w zmianach budżetowych  na kolejnej sesji. 

Poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

Rada Miasta Rypin  15 głosami  „za „ jednogłośnie  podjęła uchwałę  Nr  XVI/143/16  zmieniającą  

uchwałę  w sprawie uchwalenia  budżetu miasta Rypin na 2016 rok . 

Uchwała Nr  XVI/143/16  stanowi  zał. nr  10  do protokołu.  

 

Ad.6i 

Przewodniczący Rady Miasta  przedstawił projekt  uchwały Nr  XVI/144/16 zmieniającej  uchwałę w 

sprawie uchwalenia  wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy  Miasta Rypin na lata 2016-2025 . 

Jest pozytywna opinia Komisji Budżetu i Gospodarki Miejskiej. 



Rada Miasta Rypin 15  głosami    „za „  jednogłośnie podjęła uchwałę  Nr  XVI/144/16 zmieniającą   

uchwałę w sprawie uchwalenia  wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy  Miasta Rypin na lata 

2016-2025 . 

Uchwała Nr  XVI/144/16  stanowi zał. nr  11 do protokołu. 

 

Ad.6j 

Przewodniczący Rady Miasta  przedstawił projekt uchwały Nr  XVI/145/16 w sprawie zatwierdzenia 

planów pracy Komisji Rady Miasta Rypin. 

Jest pozytywna opinia  radcy prawnego pod względem formalno-prawnym. 

Zdaniem Burmistrza temat dot. dróg powinien znaleźć się w planie pracy Komisji  Bezpieczeństwa, 

Porządku Publicznego i Ochron y Środowiska . 

Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt uchwały  pod głosowanie 

Rada Miasta Rypin 15  głosami  „za „  jednogłośnie  podjęła uchwałę Nr  XVI/145/16 w sprawie 

zatwierdzenia planów pracy Komisji Rady Miasta Rypin. 

Uchwała Nr XVI/145/16 stanowi zał. nr   12  do protokołu. 

 

Ad.7 

Radny    Janusz Chojnacki  pytał  co z lokalem przy ul. Lipnowskiej , gdzie mieściła  się  siedziba 

fundacji 

„Ponad przeciętni „      jak ta sprawa została rozwiązana?    

Przewodniczący Rady p. Sochacki  prosił burmistrza , aby  zastanowić się nad tematem  stworzenia 

w przyszłych latach  lodowiska  na okres 2 miesięcy. Aura zimowa ostatnio jest raczej 

niesprzyjająca  jeśli chodzi o mrozy i takie lodowisko przydałoby się dzieciom i młodzieży.  

Wiele miast  tworzy  takie sztuczne lodowiska.  

 

Ad.8 



Burmistrz Miasta p. Grzybowski  wyjaśniał w temacie  lokalu przy ul. Lipnowskiej, że została 

wydana  zgoda na eksmisję Fundacji z tego lokalu . Administratorem tego lokalu jest jednak   RTBS.  

Postara się  jak najszybciej odpowiedzieć panu radnemu  w tym temacie.  

Co do lodowiska , technologie  sztucznych lodowisk są jeszcze bardzo drogie , nie mniej jednak 

należy rozeznać ten temat. Zapewnił, że   zorientuje się w tym temacie i udzieli konkretnej  

odpowiedzi.  

 

Ad. 9 

Przewodniczący Rady  Miasta zamknął obrady XVI sesji. 

Płyta z  nagraniem obrad  sesji  stanowi  integralną część protokołu.  

 

Protokołowała :                                                                          Przewodniczący Rady  Miasta  

Mariola Małecka                                                                              Jarosław  Sochacki  

 

 

 

 


